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Dear Sir/Madame,
Subject: Invitation for the Launch of the Reports on Masculinities and Gender-based Violence Research
On behalf of UNFPA China, School of Social Development and Public Policy (SSDPP) at Beijing Normal University, Sexuality and Gender Studies Institute at Beijing Forestry University, and Anti-domestic Violence Network/Beijing Fan Bao, we would like to invite you to participate in the launch of research reports on Masculinities and Gender-based Violence which will take place on 16 Dec 2013, 14:00-16:30, at the First Conference Room on the Third Floor of Jingshi Buiding, Beijing Normal University (No.19 Xinjiekouwai Street, Haidian District, Beijing). 
With this event, we will launch the both qualitative and quantitative research reports from Masculinities and Gender-based Violence Research in China, which is a part of the UN Multi-county Study on Men and Violence, an Asia-Pacific Regional Joint Programme for Gender-based Violence Prevention and also share the research findings of both quantitative and qualitative research. The launch aims at promoting evidence-based policy change, advocacy and programming in the field of preventing and responding to gender-based violence in China. 
We will be delighted if you can join in us for this event. Please kindly confirm your participation in the registration form attached and send it back before Dec 14, 2013 to Ms. Dong Xiaojun at dxj0303@163.com, Tel. 13581896732.
UNFPA China                  SSDPP, Beijing Normal University 
Sexuality and Gender Studies Institute, Beijing Forestry University          
Anti-domestic Violence Network /Beijing Fan Bao
Attachments:
1. Tentative Agenda
2. Registration form
尊敬的女士/先生：
主题：邀请您参加“男性气质与性别暴力”研究报告发布会
我谨代表联合国人口基金中国代表处、北京师范大学社会发展与公共政策学院、北京林业大学性与性别研究所、反家暴网络/北京帆葆，诚挚地邀请您参加“男性气质与性别暴力”研究报告发布会。本次报告会将于2013年12月16日下午14:00-16:30在北京师范大学京师大厦三楼第一会议室（北京市海淀区新街口外大街19号）举行。

本次报告会将发布“男性气质与性别暴力”项目在中国地区的质性研究和量化研究报告，并分享研究成果。该项目是联合国多机构针对性别暴力预防的亚太地区联合项目，“联合国关于男性和暴力的多国研究”的一部分。本次报告会旨在推动中国在预防和应对性别暴力方面以实证为基础的政策调整、社会倡导和项目干预。

我们衷心希望您能够莅临本次报告会。请您于12月14日前填写会议回执（见附件2），发送至董晓珺dxj0303@163.com，以确认您参加会议。如有其它问题请联络13581896732。

联合国人口基金中国代表处   北京师范大学社会发展与公共政策学院
北京林业大学性与性别研究所       反家暴网络/北京帆葆
附件：

1. 会议日程（暂定）

2. 会议回执
Annex 1: Tentative Agenda

附件1：会议日程（暂定）
Time: 14:00-16:30pm, Dec 16, 2003
时间：2013年12月16日，下午14:00-16:30
Location: The First Conference Room on the Third Floor of Jingshi Buiding of Beijing Normal University (Address: No.19 Xinjiekouwai Street, Haidian District, Beijing)
地点：北京师范大学京师大厦三楼第一会议室（北京市海淀区新街口外大街19号）
Organizer: SSDPP, Beijing Normal University, and UNFPA China
主办方：北京师范大学社会发展与公共政策学院、联合国人口基金中国代表处
Supporting institutions: Institute of Sexuality and Gender Studies at Beijing Forestry University, Anti-domestic Violence Network/Beijing Fan Bao
支持方：北京林业大学性与性别研究所、反家暴网络/北京帆葆
	Time
时间
	Topic
主题
	Moderator/ Presenter报告人/主持人

	13:30-14:00
	Registration
嘉宾签到
	

	
	
	Wen Hua, UNFPA
(Moderator)
文华女士，联合国人口基金（主持人）

	14:00-14:15
	Welcome remarks
开幕致辞
	Arie Hoekman, UNFPA Representative in China何安瑞先生，联合国人口基金驻华代表

	14:15-14:40
	Methodology and key findings from the quantitative research report

定量研究方法和研究发现汇报
	Wang Xiangxian, Tianjin Normal University

王向贤女士，天津师范大学

	14:40-15:05
	Methodology and key findings from the qualitative research report

质性研究方法和研究发现汇报
	Wang Xiying, Beijing Normal University 

王曦影女士，北京师范大学
Qiao Dongping, Beijing Normal University
乔东平女士，北京师范大学

Yang Lichao, Beijing Normal University 

杨力超女士，北京师范大学

	15:05-15:20
	Expert reflection

专家点评
	Feng Yuan, Anti-domestic Violence Network/Beijing Fan Bao
冯媛女士，反家暴网络/北京帆葆
Xue Ninglan, Chinese Academy of Social Sciences
薛宁兰女士，中国社会科学院

	15:20-15:50
	Q and A

问题与讨论
	

	15:50-16:00
	Advocacy video premiere 

宣传片首映
	Wu  Weihua, China Communication University

吴炜华先生，中国传媒大学

	16:00-16:30
	Coffee and Tea

茶歇
	


Annex 2: Registration form
附件2：会议回执
Launch of the Reports on Masculinities and Gender-based Violence Research
“男性气质与性别暴力”研究报告发布会
Time: 14:00-16:30pm, Dec 16, 2003
时间：2013年12月16日，下午14:00-16:30
Location: The First Conference Room on the Third Floor of Jingshi Buiding of Beijing Normal University (Address: No.19 Xinjiekouwai Street, Haidian District, Beijing)
地点：北京师范大学京师大厦三楼第一会议室（北京市海淀区新街口外大街19号）
You can use either English or Chinese to fill-in the form below. Thanks!
您可以使用中文或英文填写。谢谢！

	Confirmation of Participant
参会人员信息

	Name
姓名
	
	Job title
职务
	

	Organization
工作单位
	
	Telephone
电话
	

	E-mail
电子邮件
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